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Írásbeli választ igénvl ő kérdés
országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Dr. Fazekas Sándor Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz :

„Tudnak-e olvasni a minisztériumban 2 .?”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Megkaptam a „Tudnak-e olvasni a minisztériumban?” című írásbeli kérdésemre adott
tájékoztatását, mellyel csak az a probléma, hogy abban nem válaszolja meg a kérdéseimet, íg y
ezúton immáron sokadjára ismételten felteszem azokat, kísérő szöveg nélkül és arra kérem, hogy
külön-külön, pontokba szedve, tényszerűen és valóságnak megfelel ően válaszoljon !

Kérdezem Miniszter Urat :

1) Miért nem vették fel a kapcsolatot a fejlesztő céggel, akik társadalmi felelősségvállalás
keretében kifejlesztették az AMBROSIA alkalmazást? Miért nem voltak képesek a nemzet i

együttműködés jegyében legalább felhívni azt a céget, akik pénzt és id őt nem sajnálva a
tettek a közért?

2) Mennyibe került a Parlagfű Bejelentő Rendszer kifejlesztése?
3) Mikor került sor a közbeszerzés kiírására? Mikor bonyolították azt le?
4) Ha 2012. szeptember 17-től elindult a rendszer tesztüzemi alkalmazása, akkor 2012.

szeptember 28-án miért nyilatkozta azt a Vidékfejlesztési Minisztérium, hogy a bejelentésre
vonatkozó észrevételeimet megfontolják és miért mondta azt egyik államtitkáruk, hogy az
ügyben még semmilyen konkrét lépés nem történt? Miért titkolóztak az ügy kapcsán?

5) A tesztüzemben hány bejelentés érkezett a Parlagfű Bejelentő Rendszeren keresztül?

6) Kiket, mely civil szervezeteket vonták be a tesztelésbe ?

A számos egyéb nyitott kérdés tisztázása végett, jelen írásbeli kérdésemben ismételten kére m
Miniszter Urat, hogy biztosítson id őpontot számomra egy személyes találkozásra.

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . május 14.

áh Lajos
országgyűlési képviselő
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